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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

Vorige week zijn wij als Roosendaalse Lijst opgeschrikt door het bericht dat door een datalek bij de
Belastingsamenwerking West-Brabant (BWB) de gegevens van een onbekend aantal

belastingplichtigen uit onze gemeente tot voor kort makkelijk in te zien waren. Ondermeer namen,

adressen en WOZ-beschikkingen van inwoners uit West-Brabant konden gemakkelijk gevonden

worden. Ook gerechtelijke vonnissen in schuldhulpsaneringszaken waarin personen met naam en

toenaam worden genoemd, konden door derden worden ingezien,

Ook de gemeenschappelijke regeling ICT West-Brabant West heeft eerder onze aandacht nodig
gehad. Dit vanwege het aldaar benodigde opgestarte verbeterprogramma ICT alsmede het tijdig
opstarten en uitvoeren van een lT-audit om vast te stellen hoe zij betrouwbaar en veilig omgaat met

het verwerken van gegevens van haar (ook Roosendaalse) burgers. Zie hiervoor de aangenomen
motie van de Roosendaalse Lijst 'lnstellen onafhankelijk lT-onderzoek GR ICT West-Brabant West
(lCT WBW)'van 17 december 2020.

Vanuit deze2 constateringen heeft de fractie van de Roosendaalse Lijst een aantal vragen:

1. Herkent en erkent u als college het beeld dat cybersecurity en risico's die hierbij spelen, een

steeds groter aandachtsgebied dient te zijn bij ook ondermeer de gemeenschappelijke regelingen

waar de gemeente Roosendaal onderdeel van uitmaakt?

2. Zo ja, wat stelt u gerust dat alle gemeenschappelijke regelingen haar lT-systemen op orde heeft

om bovengenoemd risico zo laag mogelijk te houden?

3. Bent u bereid, in geval u dat beeld onvoldoende heeft, hier samen met andere deelnemers van

de gemeenschappelijke regelingen nader onderzoek naar te doen en niet enkel te volstaan met de

zogenaamde'Ensia'-zelfevaluaties?

4. Zo ja, wanneer en hoe bent u van plan dit cruciale aandachtsgebied aan te pakken en zo nee,
waarom niet?

Namens de fractie van Roosendaalse lijst,

Peter Raijmaekers en Kees Hoendervangers



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Ja, dat herkennen en erkennen wij.

2 Wij hebben op dit moment onvoldoende beeld van de beveiliging van de lT-systemen bij de
gemeenschappelijke regelingen.

3. Met de andere deelnemers zijn we bereid om samen nader onderzoek naar te doen

Dit zullen wij agenderen op de komende bestuursvergaderingen van de gemeenschappelijke
regelingen.

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De

4.


